
Društvo Partizan Spodnja Šiška

Uspešna sezona
TVD PARTIZAN Spodnja Šiška je zaklju-

čil telovadno sezono zelo uspešno, zato vas
želimo seznaniti z našo dejavnostjo in uspehi
v tninuli sezoni.

V vrhunskem — tekmovalnem delu zelo
uspešno deluje gimnastična in judo sekcija.
Dekleta športne gimnastike so kot državne
reprezentantke osvojile nešteto prvih mest
in medalj na republiškem, državnem in med-
državnih tekmovanjih. Na mediteranskih
igrah v Splitu je Alenka Zupančič osvojila
2 srebrni medalji, na Balkanskem prvenstvu
v Ljubljani pa bronasto medaljo; nadalje
so naša dekleta osvajala medalje na repub-
liškem in državnem tekmovanju, junija 1980 v
Subotici, kjer so osvojila skoraj vse medalje
(20) v ženski športni gimnastiki, kar je iz-
jemen uspeh in dostojen zaključek sezone.
Predvsem so se odlikovale Alenka Zupančič
6 medalj, Monika Valetič 5, Anja Regent 4,
Saša Mehak 4 medalje, Tea Ilc 2 ter Ivica
Lutar 2 medalji, in vse so prave domače
»Šiškarice«.

Zaradi velikih tekmovalnih uspehov so
Alenko Zupančič proglasili kot najboljšo
športnico Ljubljane za leto 1979.

Tudi judo sekcija se ponaša z državnim
prvakom* v srednji kategoriji za leto 1979,
ki je postal Dušan Dimovski, sicer pa sekcija
uspešno tekmuje v republiški judo ligi ter na
raznih judo turnirjih.

Splošna vadba je predvsem uspešno in
polnoštevilno potekala v predšolskih oddel-
kih, rekreacijska vadba za moške in ženske
pa je delovala v okvirih danih prostorskih
možnosti. Zenski oddelek je bil tako šte-
vilen, da smo morali kandidate celo odklanja-
ti zaradi prostorskih stisk, v tem ko se je
moška rekreacija odvijala v telovadnici ŽIŠ
v Aljaževi ulici, kjer nam je šla uprava vse-
stransko na roke.

Tudi balinarska sekcija uspešno deluje,
tako tekmovalno kot rekreacijsko in privab-
lja v svoje vrste vse več predvsem starej-
ših krajanov. Zunanja igrišča pa so na voljo
mladini predvsem za razne igre z žogo, veli-
ko pa jih uporabljajo tudi šole in VVZ.

Za najmlajše pa je KS Hinko Smrekar
uredila prijetno igrišče z igrali. Poudariti pa
moramo že večletno dobro sodelovanje s to
krajevno skupnostjo, s katero rešujemo vrsto
tekočih problemov.

Zelimo, da se čimveč krajanov vključi
v društveno dejavnost, bodisi v organe uprav-
ljanja ali kot udeleženci športno-rekreacijske
vadbe. Kljub prostorskim in kadrovskim te-
žavam bomo skušali narediti čimveč za boljše
počutje krajanov, ki se bodo vključili v naše
društvo. Zelimo samo malo več posluha in
razumevanja za probleme, ki nas tarejo že
vrsto lct, s tem da bi prostorsko razširili naš
dom in s tem omogočili čim širšo dejavnost
v dobro našega občana.


